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sol CECI) @minvws.nl];@minvws.nl];

From: )
Sent: Thur 5/27/2021 3:04:13 PM

Subject: TER INFO - stand van zaken corona herstel

Received: Thur 5/27/2021 3:04:15 PM

herstelopgaven interdep overleg dd 20 mei 2021 (002)46459.pptx

Hoi [EEE anderen,

Ter info stuur ik je een korte update nav bespreking stand van zaken in stuurgroep

5.1.2i Eenheid kabinet

Impact op gezondheid:

Dus de

scope van het plan is voorlopig nog niet helder.

» De vertegenwoordiger vanuit Financién liet doorschemeren dat MinFin toch vooral aan de acute en direct gerelateerde
voorstellen denkt. Vooral de plannen die gerelateerd zijn aan de inhaalzorg kansrijk zijn en de problemen irt de mentale

gezondheid erkende hij ook, daarvan is de vraag in hoeverre die blijven als de Covid-maatrregelen straks minder strikt

worden. Minder steun vanuit Fin voor structurele problemen die verergert zijn door corona, zoals gezondheidsverschillen/
kloof. Goed om hier rekening mee te houden

i
onze inbreng.

¢ In de bijlage tref je ook nog de presentatie die in de stuurgroep heeft gegeven, op sheet 9 tref je de eerste gedachten
over mogelijke domein overstijgende thema’s die zij hebben opgehaald en propageren. Hier veel aangrijpingspunten voor

onze inbreng zoals: Ondersteunen bestaande en nieuwe kwetsbaren, Gezonde en veilige leefomgeving, Sociale en mentale

veerkracht van de samenleving, Voorbereiding toekomstige crisissen en Bestuurlijke verhoudingen in crisissituaties

* Min fin gaf aan dat de input die JenV ophaalt ook als input dient voor de financiéle beoordeling, dan wel belangrijk dat de

ideeén concreter (financieel) zijn uitgewerkt.

Groeten,

ver:IESE EEE minsn>
Verzonden: vrijdag 21 mei 2021 16:15

)SEEe minvws.n>;IESE)BEEo minvws.ni>;IEEE
@minvws.nl>

@minvws.nl>; SO < 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: input voo orgen

Denk het wel, maar ik zou gewoon even lijntje leggen met ze.BEY.MEVA zat ook bij de bespreking vandaag.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2 ) SEES minvws.ni>
Datum: vrijdag 21 mei 2021 2:03 PM

(@minvws.nl>
@uinvws.nl>. EEE ominvws n>

Ok dank,
Meva/Fez komt op de lijn als wij nog wat moeten doen?

van:IGEN JEEN  ninvvs.o>
Verzonden: vrijdag 21 mei 2021 13:38

@ minvws.nl>; @minvws.nl>

omnis»; IKEDminvws.nl>;

Onderwerp: RE: input vooZ 83 morgen



686853

Net besproken. Wordt nog wat aan de indeling gesleuteld. Reden om onze spulletjes onder structureel te zetten 1s dat

structureel eigenlijk structureel en urgent is en de categorie urgent is niet structureel maar tijdelijk (dus daar moeten wij
met willen zitten)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXECEXECnin i>
Datum: donderdag 20 mei 2021 9:00 PM

ee.@minvws.nl>,
aminvws.nl=>

Onderwerp: input voor morgen

Morgen in [ 5.1.5 TW: 0.a. de nota van MEVA en FEZ m.b.t. begrotingsvoorbereidingen en herstelplannen corona voor. Zoals je
weet hebben we daarvoor input geleverd, net als velen binnen VWS. MEVA heeft de VWS-herstelplannen vervolgens ingedeeld in

drie categorieén: 1. Herstel- en steunpakketten aan sectoren 2. Structurele problemen: plannen om (beter) uit de crisis te

komen 3. Urgente problemen: plannen die noodzakelijk zijn om urgente aan te pakken

) <BR @minvws.nl>

minvws.nl>,IEEE

Kern: Wat ons opviel is dat enkel ‘inhaalzorg’ door MEVA onder kopje ‘urgente problemen’ is gezet. Als dit bedoeld is als

uitgangspositie van onderhandeling met FIN, lijkt ons dit niet de beste strategie. Immers, als VWS zich er al niet hard voor

maakt daar meer op te nemen, dan is de kans op extra middelen vanuit FIN komend jaar (voorafgaand aan formatie) wel heel

klein. Wellicht dus goed om te kijken of toch niet meer posten kunnen worden ondergebracht onder ‘urgent’.

Wat ons betreft is (uiteraard ©) goed te beargumenteren waarom gehele DGV input urgent is, en start niet tot besluitvorming
volgend jaar kan wachten. Als specifiek voorbeeld zou je pandemic preparedness (ondersteuning GGD, extra [ZB artsen) kunnen

noemen. Maar principe geldt breder dan onze kolom: ook voor bijv uitbreiding ic capaciteit lijkt het een vreemde boodschap om
daar niet zsm mee te beginnen. Juist omdat dit werk meer tijd vraagt, zou je kunnen beargumenteren dat deze ‘no brainer’ liefst

gisteren vast wordt gestart en niet zou moeten wachten op besluitvorming vaolgend jaar. Ook mentale gezondheid, leefstijl,
gezondheidsverschillen & long (Lange termijn) COVID zijn zaken die direct door COVID veroorzaakt dan wel erger gemaakt zijn
en waarop inzet als ‘urgent’ zou kunnen worden betiteld.

In word document heeft Directie Sport ter info ook nog een aanvulling gegeven n.a.v. hun inzet. Kijk maar of je daar nog iets

mee kunt.

Cn |
mede namensIBENo).


